
Débattre  au  LFA  ?  In  English,
please !
Another year, another debating contest…

The 11th English debating competition has come to an end! Yet another opportunity to prove that the
DFG-LFA is not just a school that gives students access to a bilingual education, but also a place that
leads them to an excellent level of English.
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After the first round on 9th April which included teams from all 2nde classes, the two teams who made

it to the finals on 26th April gave the jury a hard time.

In the end, just one point separated the teams from the two L classes, giving the 2L1 class victory.
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A warm thank you to Dr Cornelia Gerhardt and to Annika Both, from Saarland University, as well as to
our two colleagues, Mr Behet and Mr Pfefferle, who had the onerous task of judging and deciding
between the candidates, all of whom put in a great deal of effort.
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Well done to all the candidates, who showed great composure and skill. And a big thank you to all
those who participate in and support this annual tradition to showcase our students and their English
language skills.

Until next year!

https://dfg-lfa.org/wp-content/uploads/timekeeper_3.jpeg


Teams:

2ES:           Janice Kom Ngounou – Ann-Lizz Nouind – Marine Cop-Reeb

2S1:           Kostja Bopp – Ilias Huwig – Paula Konrad

2S2:            Manuel Bernabeu-Walz – Aliénor Boissier – Rémy Torris

2S3:           Sofia Fasev – Noemi Schreiner – Theodor HassFinalists:

2L2:           Léa Feld – Joséphine Kleinschmidt – Jana Moll

Winners:

2L1:       Susanna Bak – Nuala Mairel – Miriam Schmuk

Timekeepers:            Adam Amiri – Julien Etongue – Amélie Palandre

Une autre année, un autre concours de débat…

La 11ème édition du concours de débat d’anglais vient de s’achever ! Une nouvelle occasion de
prouver  que  le  DFG-LFA n’est  pas  seulement  un  lycée  qui  permet  aux  élèves  d’accéder  à  une
éducation bilingue, mais aussi un lieu qui les conduit à un excellent niveau d’anglais.

Après le premier tour du 9 avril 2024 qui a réuni des équipes de toutes les classes de 2nde, les deux
équipes qualifiées pour la finale du 26 avril ont donné du fil à retordre au jury. Au final, un seul point a
séparé les équipes des deux classes de L, donnant la victoire à la classe 2L1.

Un grand merci au Dr Cornelia Gerhardt et à Annika Both, de l’Université de la Sarre, ainsi qu’à nos
deux collègues, M. Behet et M. Pfefferle, qui ont eu la lourde tâche de juger et de départager les
candidats, qui se sont tous beaucoup investis.

Bravo à tous les candidats, qui ont fait preuve de beaucoup de sang-froid et de belles qualités. Et un
grand merci à tous ceux qui participent et soutiennent cette tradition annuelle visant à mettre en
valeur nos élèves et leurs compétences en anglais.

A l’année prochaine !


